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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony !

„Büntetés-végrehajtás helyzete” címmel a Házszabály 91 . § (1) és (2) bekezdése alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Draskovics Tibor igazságügyi és rendészeti miniszternek .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Információim szerint a Büntetés-végrehajtás szervezete több intézetet kíván bezárni
költségvetési megszorítások indokával . Tudomásom szerint a bezárandó intézetek közül va n
olyan, amelyik objektumi státuszban van, ezért ezek bezárásához - ideiglenesen vag y
véglegesen - a jogszabályok szerint nem szükséges az Ön jóváhagyása. A jelenleg i
közbiztonsági közállapotokat is figyelembe véve nem szerencsés, hogy a kormány és azon
belül az Ön tárcája az állam egyik legfontosabb alappillérének biztonságos és hatékony
működést kockáztatja .

Alláspontom szerint rövid és hosszú távon sem teremt kielégít ő költségvetési helyzetet a
Büntetés-végrehajtás szervezetében az intézetek bezárása . A bezárásokkal a már így is
túlzsúfolt intézetekben még jobban növekszik a fogvatartotti létszám . A CPT utolsó
vizsgálatában megállapította, hogy a magyarországi büntetés-végrehajtási intézetekben továb b
kell csökkenteni a túlzsúfoltságot .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mely intézeteket vagy azok objektumát kívánják ideiglenesen vagy véglegesen bezárni ?
Készült-e hatástanulmány és egyéb költsé gszámítás a várható megtakarításokról, és azo n
megtakarítások mikortól érvényesülnek a szervezet költségvetésében?
Mit kívánnak tenni a bezárt objektumokkal?
A személyi állomány továbbfoglalkoztatása biztosított-e, és a reprezentatív
érdekképviseletekkel történt-e egyeztetés ?
Történtek előzetes egyeztetések a helyi és megyei önkormányzatokkal ?
Történtek egyeztetések a helyi bíróságok, ügyészségek és rendőri szervek vezető ivel?
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Miniszter Úr !

Tudomása van- e arról, hogy egyes Büntetés-végrehajtási intézetek, intézmények súlyos napi
finanszírozási gondokkal küzdenek? Tisztába van e azzal, hogy az áram és az egyéb k őzüzemi
díjak időben meg nem fizetése miatt a közszolgáltatok súlyos kamatokat sóznak eze n
intézetekre (banki kamat kétszerese) . Tisztába van e azzal a kockázati tényezővel, hogy a
fogvatartottak élelmezése az egyik legfontosabb biztonsági tényező .

Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát !

Budapest, 2009 . augusztus 12 .

Köszönettel :

Karsai Péter
MDF országgyűlési képviselő
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